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GRUNDEJERFORENINGEN    

RUDEHAVEN 
SKOVLODDEN 31 
2840 HOLTE 
www.rudehaven.dk 

BESTYRELSESMØDE 1 
29. september 2021 kl. 19.30  
Hos Ulrik 
 

RRReeefffeeerrraaattt   
Deltagere: Flemming, Esben, Ulrik, Stig og Ida 
Afbud: Laura og Søren 
Ref. Ida 
 
 
1 Sidste møde og seneste aktiviteter - fast punkt   

• Godkendelse af referat af møde 8. september 2021 samt underskrivelse af referat til 
bestyrelsesprotokol – ref. godkendt 
 

2 Bestyrelsens konstituering, opfølgning på generalforsamlingen 2021, Ny møderække 

• Bestyrelsen blev konstitueret – Flemming (formand), Laura (næstformand), Stig (kasserér), 
Esben, Ulrik, Søren (suppleant), Ida (suppleant) 

• Det er et ønske fra bestyrelsen, at vi får hjælp til det praktiske arbejde til den årlige 
generalforsamling. Der er meget praktik i form af lokaleklargøring, borde og stole, av-udstyr, 
forplejning m.m. Der er stor tilfredshed med den service kirkens medarbejdere yder i 
forbindelse med generalforsamlingen. 

 
3 Økonomi 

• Naturgaspriserne er stigende og derfor opfordrer bestyrelsen til at vi alle sparer på varmen. 

• På generalforsamlingen blev der spurgt til om der er andre banker der kan tilbyde en højere 
rente. Stig har undersøgt dette – og konstaterer at der ingen anden bank, der kan matche 
Danske Bank for nuværende, hverken i landet eller udlandet. 

 
4 Meddelelser og nyt fra foreningen (delvist lukket punkt) 

• Intet til referat 
 

5 Foreningens udvalg 

• Biodiversitet: Udvalget arbejder videre med haven til varmemesterboligen. Desuden blev det 
drøftet, hvordan udvalget kan informere foreningens beboere om bæredygtige haver.  

• Legepladsudvalg: Laura fra bestyrelsen er med i udvalget. 
 

6 Foreningens områder og fællesarealer 

• Gartnerne er her ca. 1 gang om ugen, så længe græsset fortsætter med at vokse. 

• Mht. udskiftning af koldtvandsrør bliver der ikke taget proaktive tiltag før 2022/2023 

• Varmemesterboligen er pt ledig, og der er mulighed for at booke plads. 

• På næste møde skal vi beslutte hvilke dæksler vi skal skifte i indeværende budgetår. 
Flemming udarbejder oversigt. 

 
7 Eventuelt 

Ulrik rejste spørgsmål om, hvordan vi forholder os til varmepumper. Der var enighed om, at det 
ikke vil give mening at opsætte varmepumper, så længe vi selv kan producere billig varme og el-
priserne er stigende. Endvidere følger der voldsomme støjgener med varmepumperne, som det 
vil stride mod det netop besluttede ordensreglement. 
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Referatet er godkendt ved underskrivelse 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Flemming Scheel, formand  
 
 

Stig Moerner, kasserer  

Ulrik Hven, menigt medlem  
 
 

Esben Ravn Iversen, menigt medlem  

  
 
 

Ida Leisner, suppleant  

 

 


